
                                                            

SKOLEBESTYRELSEN VED KORSHØJSKOLEN  
Skolebestyrelsesmedlemmerne, medarbejder- og elevrepræsentanter samt skoleledelsen indkaldes til 
ordinært bestyrelsesmøde:  
 
Tirsdag den 29-8-2023 kl. 19.00-21.00 i lokale 14   
 
1.Godkendelse af referat fra sidste møde (19-6-2023) (fast punkt)  
 
2.Orientering om og drøftelse af den nye meddelelsesbog. (bilag: https://www.uvm.dk/folkeskolen/test-
evaluering-og-skoleudvikling/meddelelsesbog) 

 
3.Orientering om og drøftelse af den nationale trivselsmåling 
(https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Institutions/723004.aspx?dashboard=Trivsel)  

 
4. Orientering og drøftelse med henblik på høringssvar: ”Midttrafik er kommet med forslag til muligheder for at 

skabe balance i økonomien i den kollektive trafik.  
Et par af forslagene vedrører skoleområdet, da det blandt andet er belyst som en mulighed at hjemtage udbud og 
administra-tion af skolebuskørslen samt helt eller delvist at ophøre med at køre ungdomsskolekørsel. Punktet blev 
behandlet i Miljø- og teknikudvalget (MTU) den 7. august og forslagene vil blive en del af den offentlige høring på 
høringsportalen af budgetmateri-alet, hvor høringssvarene sendes med til budgetforhandlingerne.  
I orienteres herom, så skolebestyrelserne og de lokale MED-udvalg har mulighed for at afgive høringssvar på de 
markante ændringer af busdriften”  
https://dagsordener.randers.dk/vis?id=2dbb9718-32a5-4df0-a61a-b639cfa69fa9&iframe=true&punktid=4140557c-
db44-4eab-983e-224d5650bae1  

 
5. Nyt fra personalet (fast punkt) 

  
6. Nyt fra ledelsen (fast punkt)  

 
7. Nyt fra skolerådet (fast punkt)  
 
8. Nyt fra elevrådet (fast punkt)   
 
9. Bordet rundt (fast punkt)  

 
10. Evt.  
 

 

Referat fra skolebestyrelsesmøde den 29-8-2023. 

Deltagende: Stine, Stine, Bjarne, Nadja, Jim, Hanne og Rikke 
Referent: Hanne 

Ad.1. Referat godkendt 

Ad.2.  Gennemgang af hovedpunkter for meddelelsesbogen. For Korshøjskolen skal den bruges senest i 
foråret ift. forældresamtaler. Debat om hvordan vi gør det på Korshøjskolen og kommentar fra forældrene, 
om at man tror, det bliver mere anvendeligt end de tidligere elevplaner. Bestyrelsen orienteres om 
processen igen senere på året. 
 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/test-evaluering-og-skoleudvikling/meddelelsesbog
https://www.uvm.dk/folkeskolen/test-evaluering-og-skoleudvikling/meddelelsesbog
https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Institutions/723004.aspx?dashboard=Trivsel


                                                            

Ad.3. Gennemgang af Trivselsmåling for sidste år, 2022/23.  
Der er fire områder der vurderes ift.. trivsel og det er: Faglig trivsel, Social Trivsel, Ro og orden, og Støtte og 
inspiration. Vi ligger højt på social trivsel og ro og orden, og har under gennemsnittet i Faglig trivsel og 
meget lavt i Støtte og inspiration.  
Vi undersøgte forskellige baggrunde for de konkrete tal. 
Vi vil være undersøgende på baggrunden for faldende faglig trivsel, men det er primært i udskolingen, at 
det er markant. Faldet er sket efter Corona? 
 

Ad.4. Dette emner kommer i høring snart og vi skal overveje om vi har kommentarer til emnet fra 
Skolebestyrelsen?  
Der forventes at skulle spares ca. 8.mill og der er forskellige forslag til hvordan besparelsen kan udmøntes! 
Korshøjskolen rammes mest hvis punkt H gennemføres, som er kørsel til Ungdomsskoleklub og aktiviteter. 
Skolebestyrelsen tænker ikke at mulighederne i lokalområdet ift.. fritid og weekender må blive forringet i 
fremtiden, ved færre muligheder for transport og ønsker at påpege dette i et høringssvar. Og livet omkring 
den lokale idrætsklub vil vi gerne styrke, med muligheder for transport. Diskussion om vi skal lave et 
høringssvar? Vi ønsker at bruge muligheden og Jim vil formulere et overordnet svar. 
 

Ad.5. Matematik fagdag på fredag tager afsæt i spil-baseret matematik i både A og B-skolen. 

Ad.6. Oplæg i C-skolen om billeddeling set fra juridisk perspektiv. Eva der er lærer i 6.kl. har opsagt og der 
er en lærerstilling slået op.  
Vi skal på næste SKB tage op, hvilke Aftalemål vi skal have for de næste år. Jim laver oplæg. Vi skal have 
noget med om emnet Trivsel og det er vi glade for i ledelsen, da det er vigtigt for os at få med. 
Forvaltningen ønsker en snak om kvalitet i skolevæsenet i Randers. Det kører ud fra fire spor og I hører 
nærmere. Første gang 26.okt. og derefter 7.dec. kl. 16-20? I hører nærmere. 
Der er ansat en ny skolepædagog fra 1.okt. Stinna Uglebjerg Nielsen.  
 

Ad.7.  Gennemgang af møder og kurser. 

Ad.8. Ikke valgt endnu. 

Ad.9. Oplæg om skolebestyrelsen i 0.kl. laves af Stine og Ole 

Ad.10.  Evt. snak om synliggørelse af bestyrelsen? Skal vi have en aktiv dag med info? Tages op senere.  
 

 

 

 

 

 

 


